
Jeg ber om at Fysisk Institutt forlenger engasjementet til Gaute Einevoll i prof II stilling knyttet til 
prosjektet CINPLA som er et samarbeid mellom Fysisk Institutt (FI) og Institutt for Biovitenskap (IBV). 
 
Einevoll har vært svært viktig for oss for å bygge opp et satsning innen beregningsorientert 
nevrofysikk og for å utvikle et samarbeid mellom fysikk og biovitenskap. Einevoll har bidratt til Fysisk 
Institutt gjennom veiledning av 10 MSc studenter ved MN, hvorav 8 ved FI, og 10 PhD-studenter, 
hvorav tre på Fysisk Institutt. 
 
Einevoll har som PI hentet inn ett FriPro prosjekt (9 Mkr, 2016-2020) til FI og ett prosjekt fra DARPA i 
USA med finansiering på ca. 150 kUSD til FI. Han har også vært en svært viktig medsøker (co-PI) på 
mange innvilgede prosjekter til NFR til FI og IBV.  
 
Einevoll ønsker å fortsatt ha en tilknytning til FI og har vil fortsette å sende søknader fra UiO knyttet 
til denne stillingen. Jeg tror det er sannsynlig at han vil lykkes med noen av disse søknadene til NFR 
eller EU. Dessuten vil Einevoll kunne være veileder for PhD-studenter knyttet til Suurph programmet, 
som er et samarbeid mellom UiO og Simula, hvor jeg regner det som sannsynlig at PhD-stillingene i 
fremtiden vil legges til FI eller IBV og ikke til IFI slik de har blitt tidligere. Jeg tror derfor det er 
sannsynlig at Einevoll sin II’er stilling vil gi en inntjening i form av overhead som overstiger utgiftene 
FI har til å finansiere stillingen. 
 
Einevoll er dessuten en svært synlig og viktig inspirator for unge fysikere i Norge. 
 
Jeg ber derfor om at hans IIer stilling videreføres i en ny periode. 
 
 


